
 
 
 
AGENDERINGSVOORSTEL RAADSCOMMISSIE 
 
 
Onderwerp:   Vergunningen beleid 
Te agenderen in:  Commissie BenM d.d. 9 maart 2015 
 
 
Aanleiding: 
 
Het valt de Stadspartij op dat er nogal wat rumoer is ontstaan binnen de stadsgrenzen 
omtrent het wel dan niet handhaven van het vergunningenbeleid en de mogelijke 
ontheffingen hierop. In het ene geval wordt er, zoals in Julianadorp, strikt gehandhaafd 
omdat er klachten zijn vanuit de buurt, terwijl er in het andere geval zoals in Nieuw Den 
Helder een ontheffing wordt verleend, terwijl de buurt daar al dagelijks hinder en overlast 
ervaart waar niets aan lijkt te worden gedaan. Dit is in onze ogen niet meer uit te leggen aan 
de bevolking, omdat het begint te lijken op willekeur. 
 
Doel van de bespreking: 
De Stadspartij Den Helder verzoekt u als Burgemeester van deze stad daarom dringend 
doch vriendelijk uitleg te komen geven in de commissie Bestuur en Middelen. 
 
 
Bespreekstukken: 
 
1. Beleidsstukken aangaande het verlenen van vergunningen 
2. De procedure welke wordt gebruikt bij het verlenen van vergunningen. 
 
Wij hebben de volgende vragen: 
1.  Wat zijn nu de afwegingen die u als verantwoordelijke maakt; 
 a.  bij het wel of niet verlenen van een vergunning? 
 b.  bij het geven van een ontheffing, ook als er al heel veel overlast wordt ervaren aldaar? 
 c.  bij het geven van aanvullende voorwaardes waaronder een ontheffing kan worden  
  gegeven?  
 d.  bij het besluit om op de ene plek wel te handhaven en de andere niet? 
 e.  Wanneer u wel en wanneer u niet een ambtelijk advies hierin naast u neerlegt en wat  
  daarin uw afwegingen kunnen zijn? 
2.  Wat zijn de raakvlakken tussen de evenementencommissie en instanties welke voor 
 de veiligheid rond evenementen verantwoordelijk zijn? 
 
Ondertekening 
Den Helder, 26 februari 
Namens de fractie van Stadspartij Den Helder, 
Dolf Salverda 


